
 
 

Crònica del ple ordinari del  
20 de gener de 2022  

El Ple ordinari es va celebrar aquest dijous 20 de gener presencialment al Saló de 

Sessions. 

Inicialment, s’aprova l’increment retributiu per al personal municipal previst a la llei 

general de pressupostos. 

L’alcalde explica que amb la Llei General de Pressupostos de l’Estat aprovada pel Congrés 

dels Diputats a finals d’any, es contempla un increment del 2% de les retribucions dels 

empleats públics, funcionaris i laborals. L’alcalde explica que a l’Ajuntament no es fan 

discriminacions entre el personal, i per tant, l’increment s’aplica a tots els empleats 

públics, ja siguin personal funcionari o personal laboral, a l’igual que també s’equiparà en 

altres temes, a fi de tenir les mateixes condicions. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova unanimitat dels 10 regidors 

presents dels 11 que composen la Corporació. 

A continuació, és el torn de l’acord a la declaració institucional de compromís amb la lluita 

contra el frau que s’aprova per unanimitat 

L’alcalde explica que amb aquest acord l’Ajuntament pretén sumar-se a la declaració 

institucional de compromís amb la lluita contra el frau, ja que és un element clau a les 

institucions públiques. Tot el que condueixi a la transparència i a l’exemplaritat, és part de 

la nostra manera de fer a l’Ajuntament i es continuarà en la mateixa línia.  

D’aquesta forma, es vol impulsar un reglament de mesures antifrau i codi ètic, que 

malgrat totes les mesures que ja es prenen, aquesta també és una mesura important per 

tal de poder concórrer a totes les subvencions europees i obtenir recursos per generar 

projectes a la nostra població. 

 Per aquests motius, es farà tot el possible per poder avançar amb aquests mecanismes, 

uns obligatoris i altres no, però que al cap i a la fi són imprescindibles pel bon 

funcionament de la nostra administració pública.  

El Secretari-Interventor, Sr. Serra explica que això ve determinat pels fons europeus, els 

Next Generation, en els quals l’Ajuntament de Cardona intenta participar en alguns d’ells. 

Aquests tràmits es fan per avançar feina, atès que en un moment determinat quan 

aquests fons arribin a l’Ajuntament, cas que es concedeixi alguna subvenció, s’hauran 

d’implementar algunes mesures i aquest és el mecanisme inicial pel qual es fa una 

declaració institucional pel part del Ple, a favor de la lluita contra el frau. Això dóna peu a 

implementar un codi ètic, on els grups municipals hagin donat el seu suport, per tal de 

millorar i afavorir aquesta transparència que a tots és deguda. 



 
 

Seguidament s’aprova per unanimitat  

s Bases reguladores per a la concessió d’ajuts excepcionals mitjançant el procediment de 

concurrència competitiva, a comerços, establiments de serveis de proximitat i turístics, i 

empreses artesanes de Cardona per pal·liar el efectes generats per la Covid-19. Any 

2022. 

El tinent d’alcalde, Sr. Salvador Campos explica que s’ha redactat unes noves bases de 

subvencions per a la concessió d’ajuts excepcionals mitjançant el procediment de 

concurrència competitiva, a comerços, establiments de serveis de proximitat i turístics, i 

empreses artesanes de Cardona per pal·liar el efectes generats per la Covid-19, donat 

que les que s’havien aprovat anteriorment i per les quals es van atorgar les subvencions 

per aquest concepte l’any passat, no van arribar a tota la gent qui ho va sol·licitar pels 

criteris que es van establir a les mateixes. Per aquest motiu, s’ha cregut convenient 

modificar-les als efectes que puguin arribar a un major nombre de comerços afectats per 

la crisi sanitària motivada per la Covid-19. 

Continua explicant que a les anterior bases, es demanava la suspensió de l’activitat o 

haver patit una greu reducció de l’activitat de més del 60% de la facturació, i en aquest 

cas s’han modificat uns articles de les bases, com el punt 4.1, on determina que s’ha 

d’haver suspès l’activitat un mínim del 30% o haver reduït l’activitat al menys un 30% de 

la facturació, des de l’1 de gener 2021 al 30 de juny de 2021. 

El portaveu del grup municipal del PSC, Sr. Ferran Verdejo demana si es tindran en 

compte els casos que van quedar fora a l’anterior convocatòria, a l’hora de fer el càlcul de 

la partida total, i si es tindrà previst que sigui en una única convocatòria on ja pugui 

accedir tothom o bé, en el cas que no arribi a la partida per cobrir totes les sol·licituds, 

que es torni a fer una altra convocatòria. 

L’alcalde explica que si no falten recursos es faria una ampliació de convocatòria o una 

nova convocatòria. 

El Tinent d’Alcalde, Sr. Campos explica que ara es farà una convocatòria i si més endavant 

fos necessari, es faria una segona convocatòria. Òbviament es tindrà en compte tota la 

gent que es va presentar a l’anterior convocatòria i va quedar exclosa, i per aquest motiu 

s’ha afegit el punt que diu que no és necessari presentar novament tota la documentació, 

per tal de facilitar la gestió, sempre i quan no hagin canviat alguna dada. 

Se segueix donant compte dels decrets d’alcaldia. 

El portaveu del PSC, el Sr. Verdejo demana sobre Decret 423/2021 relatiu a una 

modificació de crèdit, i comenta que no es veuen molt bé els comptes i demana que se’ls 

expliqui. 

L’alcalde comenta que són canvis en relació a algunes partides on hi mancava crèdit i 

d’alguna forma es van reposar per a altres partides menors. 



 
 

Principalment a l’apartat d’inversions, on s’amplia la partida d’arranjament de la carretera 

de la Mina, en el qual hi ha una primera fase que es va fer en relació a la nova canonada 

que es va fer per treure les aigües, i també es van afegir diners a aquesta partida de 

projectes no executats que van anar per executar altres obres relatives a la via pública en 

l’àmbit del clavegueram i de nou canal per treure aigua. 

També per la zona d’autocaravanes on hi havia una partida inicial de 15.000 euros, es va 

complementar amb més diners d’altres partides, com també l’adequació de la zona 

esportiva de la Coromina, ja que es va fer més feina de la prevista inicialment, doncs es va 

haver de complementar amb altres partides. 

Resumint, són canvis de partides de les mateixes inversions que s’han anat 

complementant amb partides d’altres que no s’han gastat. 

D’altra banda, també es comenta la suplència que es va fer en motiu de la baixa de 

l’administrativa de l’Àrea d’Urbanisme, que malauradament s’ha hagut d’allargar 2 mesos, 

i es va cobrir amb una tècnica que ja treballava en aquell moment a l’àrea d’habitatge per 

un pla d’ocupació, i es va poder allargar tot el què estava permès. 

El Secretari-Interventor, Sr. Serra aclareix que tot es tracta de transferències de crèdit 

positives i negatives, excepte les generacions de crèdit que venen per subvencions que és 

la part d’ingressos. A la part d’ingressos indica: 

• Subvencions diverses 2.761 euros, en la partida de la biblioteca, on s’indica despeses 

diverses, va ser una subvenció per la compra de llibres de la Generalitat.  

• Subvencions de la Diputació de Barcelona, programa específic de residència local, es 

per implementar diferents partides d’inversions de capítol 6. 

• Programa Garantia Juvenil, on se’ns va atorgar la subvenció per a contractar a una 

persona per dit programa i va entrar a finals de setembre i estarà 6 mesos, de manera que 

en aquest cas es va implementar el crèdit necessari per cobrir el seu cost des de setembre 

fins a 31 de desembre. La resta d’aquesta subvenció fins a completar la seva totalitat és 

pels 3 mesos i s’ha posat en el pressupost de 2022 per tal de cobrir les seves despeses 

laborals. 

El Sr. Verdejo demana també pel Decret 460/2021 que tracta d’edificis verticals de 

recollida Porta a Porta. Demana si a partir d’aquest estudi es donarà alguna informació 

més pels habitatges que siguin edificis verticals, tal com indica el decret per la 

implementació que preveu aquest model. 

L’alcalde explica que referent a la feina de comunicar als ciutadans, en aquest cas a les 

comunitats de propietaris, dir que la feina va començar però no ha acabat. De fet, s’ha fet 

un estudi dels diferents edificis i seguidament es faran més reunions amb les comunitats 

per acabar de decidir com s’articula la recollida de les deixalles amb el Porta a Porta. 



 
 

I pel que fa al decret, es tracta d’una subvenció per portar a terme aquest estudi d’edificis 

verticals, que possiblement són els que generen més complicació perquè és on hi ha més 

habitants. 

Comenta que si necessiten més informació, una vegada que la regidora s’incorpori, els hi 

facilitarà tota la necessària. 

El Sr. Verdejo demana també pel Decret 513/2021 que tracta de l’adquisició d’algunes de 

les finques de les Colònies Arquers, per un total de 13.987 euros. 

L’alcalde explica que el govern municipal va acordar l’objectiu de desenvolupar el Pla de 

millora urbana de les Colònies i també el Pla parcial posterior, per aconseguir una 

transformació de les colònies, que d’alguna forma ja s’està començant, posant a lloguer i 

cobrint alguns habitatges ja existents, com la millora d’aquests, i la recol·locació de la gent 

que te dret a viure-hi, però sobretot s’està iniciant la transformació global de les 

Colònies. 

Continua explicant que la major part de les Colònies eren propietat municipal, menys una 

part important, que era la zona de l’antiga botiga del Climens de les Colònies. Dir que 

s’agraeix que hi va haver una bona entesa per part de la família per poder vendre a 

l’Ajuntament aquesta propietat, que no deixava de ser una propietat amb poc valor, on hi 

havia una construcció que era la botiga, la qual estava en ruïnes, i després d’un peritatge 

tècnic ha sortit un preu per tota la superfície de la botiga i la casa de Cal Climens, tots els 

terrenys adjacents i tots els petits terrenys que pertanyien a la família. D’aquesta forma 

es pot dir que, l’Ajuntament ja té la propietat de la totalitat de les Colònies Arquers, que 

permetrà desenvolupar el Pla de remodelació d’aquestes. 

Llavors es dona compte del pla anual de control financer 

L’Alcalde-President, dóna la paraula al Secretari-Interventor, Sr. Martí Serra, per a que 

expliqui el pla anual de control financer. 

El Secretari explica que aquest Pla de control financer, és el que en l’anterior Ple, des de 

secretaria i intervenció es van comprometre a portar a partir de l’aprovació del control 

intern, on es van establir les bases pel qual l’Ajuntament procediria a fiscalitzar i a 

examinar els diferents tipus d’expedients que es presenten, i en aquest Pla Anual de 

control financer, s’estableix el full de ruta respecte al control permanent i les auditories 

públiques, tant de la Fundació Cardona Històrica com de l’Ajuntament de Cardona, 

previstes a realitzar durant l’any 2022. Com deia, és un full de ruta molt senzill, on diu 

clarament quins expedients es revisaran per tal de començar a implantar, a partir 

d’aquest exercici aquest element de millora, d’inspecció, valoració, resultats, propostes 

de millora, implementació i tornar a retroalimentar el circuït, per tal d’anar millorant els 

expedients de manera continua. 

En aquest Pla està establert el que està previst per aquest any 2022, i en anys successius, 

a principis de cada anualitat hi haurà un nou pla anual de control financer per a cada 

exercici, que evidentment no s’acaba aquí, ja que després hi haurà les revisions dels 



 
 

expedients que s’enumeren, també hi haurà un informe que anirà cap a alcaldia i l’alcaldia 

ho remetrà al Ple, i a partir d’aquí s’establiran els mecanismes de millora dels processos 

d’aquests que puguin ser millorables. Per tant, és un tema que ara s’implementa i que no 

tindrà fi, fins que no canviï la normativa. 

Finalment és el torn de precs i preguntes 

Per part del Grup Municipal de Junts per Cardona es plantegen els següents precs i 

preguntes:  

El portaveu de Junts per Cardona, Sr. Joan Jané demana sobre la situació del pal de la 

llum del Barri Nou que es troba en una parcel·la d’un particular, que ja es va comentar en 

anteriors plens i que continua estant igual que fa mesos. Demanen si es preveu fer alguna 

actuació. 

L’alcalde explica que ja es va iniciar l’expedient i està en tràmit, i en cas que no es 

respongui, l’Ajuntament actuarà subsidiàriament. 

Es revisarà en quin punt està actualment l’expedient, tot i que s’està seguint el seu tràmit. 

En definitiva, si no ho fa la propietat, que pel que es té entès no ho farà, ho haurà de fer 

subsidiàriament l’Ajuntament, però no només pel tema de la situació del pal, sinó per 

l’adequació i neteja de tota la herba i la brutícia del solar. 

De manera que s’entén que està seguint el seu procés, però tot i així, es tornarà a revisar 

l’expedient després d’haver-li fet un nou requeriment a la propietat. 

El Sr. Jané demana també si és possible fer un aparcament per a persones amb mobilitat 

reduïda, tant a la zona del pavelló com a la zona de l’escola Patrocini. 

L’alcalde confirma que hi haurà un aparcament destinat per a persones amb mobilitat 

reduïda, i passa la paraula a la regidora Sra. Lluïsa Aliste per a que doni més detall. 

La regidora Sra. Aliste explica que desconeix si és una petició personal d’una persona que 

necessita una plaça de pàrquing a prop de casa, però en aquests casos entre les 

Regidories de Benestar Social i de la Via Pública s’està gestionant i estudiant el cas i s’està 

intentant arribar a un acord amb la persona que ho sol·licita i per troba una ubicació més 

adient per fer la plaça d’aparcament. 

Les dues últimes places d’aparcament que s’han fet, s’han gestionat d’aquesta forma, com 

han estat a la zona dels pisos del Sindicat. Aquestes places han estat adaptades a les dues 

persones que necessitaven aquestes places a prop del seu domicili. 

Finalitza dient que desconeix si és una petició particular, o bé, si són sol·licitud de places 

en general per estacionar puntualment, però si és per un cas personal, la regidora els 

convida a que es faci una sol·licitud i des de Serveis Socials s’estudiarà el cas. 

El Sr. Jané aclareix que no és per un cas particular, sinó que és en general per a que 

persones amb mobilitat reduïda puguin aparcar puntualment mentre van a buscar als 

nens a l’escola. 



 
 

L’alcalde comenta que la plaça de l’escola Patrocini, creu que ja està pintada o a punt de 

pintar-se. Respecte a la plaça a prop del pavelló, en tot cas s’haurà d’analitzar on es posa. 

El Sr. Jané comenta que a la zona de l’escola Patrocini, falten bancs pels familiars mentre 

esperen als nens. Demana si és possible fer una petita inversió i adaptar-ho a les 

necessitats dels familiars que esperen. 

L’alcalde explica que pel que fa al nou accés a l’escola Patrocini, és cert el que diu el 

portaveu de Junts. 

Continua explicant que la connexió de l’accés amb la plaça dels 100 pisos ha de ser 

l’aturada dels familiars i on s’esperin els nens i juguin. S’ha fet tot de nou per garantir la 

seguretat, s’han instal·lat bancs, i s’ha fet un parc infantil i està previst fer un altre, però si 

que és cert que a la vorera d’accés, malgrat la barana de seguretat, no hi ha bancs perquè 

no hi es poden posar ja que la vorera fa només 2 metres. Per aquest motiu, s’estan 

analitzant propostes per a que hi pugui haver algun sistema on la gent es pugui esperar, 

però difícilment en aquella vorera es podran instal·lar bancs com els que s’han posat a la 

Plaça de Joan Maragall. 

Per tant, s’estan estudiant opcions amb l’escola, com per exemple unes plataformes de 

ferro enganxades al mur que servirien de banc, entre altres. Ara s’ha obert el nou accés 

per anar veient com funciona i s’aniran adequant en la mesura del possible totes les 

necessitats que vagin sorgint. 

El Sr. Jané demana sobre els Next Generation, i si el govern municipal els pot concretar 

en quins projectes han format part, i diu que en el primer tram, que és el 2021-2022 on 

s’han de restar un 70% dels fons, quins projectes té previst l’Ajuntament de Cardona 

engegar o presentar. Demana també si organitzativament, s’ha previst per les tasques 

administratives i per gestionar aquests fons, a destinar personal que es dediqui de ple a 

aquest tema, o bé algun regidor que hi aboqui més temps, ja que la importància d’aquests 

fons ho requereixen. I recorda que tal i com es va mencionar en anteriors plers, agrairien 

que comptessin amb la resta de grups i fessin reunions per intentar entrar en més 

projectes de Next Generation. 

L’alcalde comenta que en part tenen raó, ja que els Next Generations als ajuntaments 

està costant molt, malgrat la bona voluntat de tothom, i que també cal tenir present que 

hi ha pocs tècnics que s’hi puguin dedicar. 

Explica que al 2021 es va contractar una consultora que va assessorar a l’Ajuntament en 

el procés de les subvencions que es volien demanar i a quines es tenia opció de demanar, 

com van ser tres a nivell turístic. 

Una està prevista per presentar al març, que és la del Wellness de la Sal, i la intenció és 

que entre tots es presentin propostes de millora. 

Una altra és una proposta de comerç, juntament amb un treball intens de la UBIC amb 

l’Agència de Desenvolupament, que es en relació a la modernització i digitalització del 

comerç. 



 
 

I per acabar, una de sostenibilitat, que és la convocatòria DUS 5000 destinada a municipis 

de menys de 5.000 habitants. Dins d’aquesta convocatòria hi ha diferents línies i de 

moment ja s’ha presentat un projecte per un valor de 559.000 euros, per acabar tot el 

canvi de l’enllumenat públic de Cardona, i a més fer dos projectes d’enllumenat nous, com 

són els de la Carretera de la Mina i el de les Colònies dels Arquers. 

L’alcalde continua explicant que des de l’Agència, la Directora juntament amb el personal 

tècnic estan fent un seguiment dels projectes, i a la vegada es fan reunions per articular 

altres propostes, perquè estan arribant convocatòries que no van adreçades als 

ajuntaments, si no a empreses entre altres, i per això s’està articulant des de l’Agència i 

d’una oficina virtual per gestionar ajuts que van més enllà de l’Ajuntament. A més, s’està 

participant en projectes globals, com són les Vies Blaves, on la intenció és fer a través de 

fons europeus un camí vial, peatonal i amb bicicleta, per tots els entorns de la llera del riu, 

on s’incorpora la llera del riu de La Coromina, i dir que en breu es signarà un conveni. 

 

El Sr. Jané demana si és possible en el tema de Vies Blaves, realitzar algun tipus de 

“clúster” entre ajuntaments per demanar alguna subvenció, com en el cas del transport, 

eficiència energètica d’una zona, o alguna cosa que no només influeix a Cardona, sino a 

tota la comarca. 

L’alcalde contesta que en l’àmbit de sostenibilitat, s’estan estudiant diferents projectes 

amb l’Agència de l’Energia del Bages i amb l’Agència de Desenvolupament Local també 

s’estan desenvolupant projectes importants, tant amb Solsona com amb el Bages. 

En quan als projectes, explica que també s’està treballant amb el Departament de 

Cultura, ja que s’està demanant recursos pel Castell, i tot i que no és competència nostre, 

al tenir demandes importants, s’està intentant gestionar en la mesura que es pot. 

Finalitza dient que, és cert que s’han de reunir amb els grups municipals per tractar 

aquests temes, i per posar sobre taula convocatòries que ja han sortit com la de turisme, i 

convocatòries que encara no han sortit, com és el cas de la rehabilitació d’habitatges i per 

altra banda, la de digitalització de l’administració on també hi ha idees importants. 

Respecte al tema del suport tècnic, és cert que es necessita personal i s’ha demanat a les 

administracions superiors, per tal que es pugui fer un control, seguiment i gestió dels 

Fons Generation. 

El Sr. Jané finalitza la seva intervenció, parlant sobre el tema del cotxe que va caure fa 

temps de la plaça d’aparcaments situada a la corba de Santa Llúcia sobre del Camí Nou, i 

demana si s’ha pres o es prendrà alguna mesura de protecció per evitar que torni a 

passar. 

L’alcalde explica que aquells aparcaments tenen una delimitació d’obra feta, i representa 

que no haurien de passar aquestes coses, tot i així, passa la paraula al regidor per aclarir 

el tema. 



 
 

El Tinent d’Alcalde de Seguretat Ciutadana, Sr. Campos, explica que en relació a aquest 

tema no s’ha avançat, però de totes formes, recullen la petició del Grup Municipal de 

Junts per estudiar si cal algun sistema de protecció. 

Per part del Grup Municipal del PSC es plantegen els següents precs i preguntes: 

El portaveu del PSC, Sr. Ferran Verdejo demana sobre el punt de la Carretera del Miracle, 

vist l’alt preu que comportava el projecte inicial, demana si mentrestant es farà alguna 

execució o bé, si s’està estudiant algun altre projecte per evitar que pugui passar alguna 

cosa en aquella zona. 

L’alcalde explica que la Diputació no els deixa fer res pels vianants perquè no hi poden 

passar, perquè és carretera. Una cosa que sí s’intenta és, mantenir-ho net per poder 

passar-hi, i el projecte està en mans de la Diputació, esperant que hagi una proposta 

definitiva i valorar què es pot fer. 

De moment, l’únic que es pot fer és mantenir-ho net per poder passar, però no hi ha espai 

i no es farà res fins que no es presenti un projecte que compleixi normativa. 

El Sr. Verdejo demana sobre l’estat de la coberta del Camp de Vida Activa, i demana pels 

imports de les intervencions que s’estan fent, i vol saber si van a càrrec de l’empresa. 

L’alcalde aclareix que hi ha hagut millores importants en el projecte, però la part 

substancial és que ja s’ha fet tota la coberta nova a càrrec de l’empresa. En aquest cas, 

s’ha reconegut que no s’ha fet bé, que s’han utilitzat materials que no tocaven, es va fer 

una impermeabilització que no estava ben feta, i gràcies a la constància i la feina de 

l’anterior secretaria la Sra. Brígida Manau, el Tècnic Municipal Sr. Daniel Guzman i el 

Tècnic Sr. Marc Solans, que és el pèrit independent que es va contractar per negociar amb 

l’empresa a través de l’acord de mediació del que ja es va parlar anteriorment, i que 

finalment es va aconseguir que l’empresa reconegués la seva part de culpa on no s’havia 

fet bé la feina. 

Actualment s’està fent correctament d’acord amb el projecte, tot i que per part dels 

tècnics s’ha considerat que calia fer millores d’aquest, i evidentment, això ha comportat 

més despeses de les previstes al projecte inicial, per tal d’aconseguir que aquestes 

millores siguin millor de les previstes amb la finalitat de que durin per sempre i siguin 

molt més segures. També era important connectar-ho a la Carretera de la Mina, sobretot 

pel tema de les aigües, i per això es preveu finalitzar-ho durant el mes de febrer. 

Per tot això, agraeix novament la feina feta per part dels tècnics i el pèrit que han fet un 

treball molt extens, en un temps molt feixuc, amb els temes judicials per mig, amb les 

feines que l’empresa no va fer bé i també amb les responsabilitats dels directors de l’obra 

i dels projectistes, i finalment es veurà com acaba tot, ja que les culpes són repartides. 

Tot i així, estan satisfets amb l’avançament de les obres i esperant que a finals de febrer 

estiguin acabades. 



 
 

L’alcalde finalitza dient que els farà arribar als grups tots els conceptes detallats de totes 

les intervencions que s’han anat fent. 

El Tinent d’Alcalde Sr. Campos, intervé per agrair l’esforç de totes les parts implicades, a 

nivell tècnic com són la Brígida Manau i el Daniel Guzman, i per altra banda, vol posar en 

relleu la paciència, la comprensió i la col·laboració de l’entitat esportiva usuària de la 

instal·lació esportiva, com és el CF. Cardona, que ha sofert tots aquests inconvenients. 

El Sr. Verdejo demana sobre l’estat de la codificació de les edificacions aïllades, com és el 

cas de les masies i dels barris de pagès. 

L’alcalde explica que la codificació de cases aïllades era un compromís d’aquest govern, 

on s’ha fet una feina impressionant, i aprofita per agrair la feina al coordinador 

d’emergència, el Sr. Manolo Roca i al Sr. Josep Malagarriga, entre altres regidor que han 

col·laborat. Actualment es tenen les masies codificades amb fitxes, amb totes les 

característiques de l’habitatge, amb el què tenen i no tenen, qui hi viu, i localitzades amb 

GPS. 

El més satisfactori i el què més ha costat, ha estat compartir-ho amb els serveis 

d’emergències bombers, mossos d’esquadra, policia local, etc. Cal dir que això es va 

actualitzant i que tota la feina que faci al respecte el Consell Comarcal, l’ajuntament hi 

col·laborarà per tenir aquest inventari al dia. 

El Sr. Verdejo demana a la regidora de Salut Sra. Aliste sobre el canvi de restriccions a la 

Residència Sant Jaume degut a l’augment de casos de COVID-19 i volen saber l’estat 

d’aquesta, i a nivell de municipi. 

La regidora Sra. Aliste explica que actualment el més positiu és que a la Residència les 

places estan totes ocupades, excepte la que han de deixar de reserva per protocol. Tots 

els avis es troben bé, tot i que és cert que tenen alguna baixa d’alguna treballadora. 

Des de les festes de Sant Esteve, van sortir diversos positius entre avis i treballadores, 

que es van poder controlar amb els corresponents aïllaments, i aquest dilluns ja es va 

poder obrir de nou les visites, tot i que són més restrictives, perquè s’han restringit a 

l’interior, i això implica que són amb uns terminis controlats, i que el resident no pot sortir 

a fora amb el familiar. 

Actualment és una Residència taronja, i s’està pendent d’uns resultats per uns brots 

controlats per contactes estrets, i si aquests resultats són negatius es passarà a ser 

Residència verda, el que vol dir que es torna a la normalitat. 

Un aspecte positiu és que s’ha pogut obrir el Centre de Dia, assignant una única 

treballadora a les persones usuàries, que de moment són 3 usuaris d’11. S’entén que 

encara hi ha certa por a anar a la Residència a no ser que sigui un cas d’urgència, però hi 

ha tranquil·litat de que el Centre de Dia s’anirà omplint de gent en les properes setmanes. 

Respecte a les llistes d’espera, es tornen a tenir tant per la part privada com per la part 

pública. Les llistes d’espera són de 18 a 20 persones a cada una de les places, però també 



 
 

cal dir que molts els inscriuen per si de cas i quan se’ls truca, en el moment la decisió costa 

més fer, i per tant, es tornen a tenir com abans llistes d’espera. 

Aprofita per agrair la feina de direcció, tècnics i de totes les treballadores i treballadors 

de la Residència, perquè des de que es tanquen les portes, la feina es multiplica, i per 

aquest motiu agraeix el seu esforç durant les tres setmanes que la Residència ha tancat 

portes. 

L’alcalde tanca la sessió agraint les intervencions i preguntes dels grups municipals i 

reitera el suport a tot el personal treballador de la Residència, i a les àvies i avis perquè la 

situació no està sent fàcil. 

Igual per les escoles, tant mestres, alumnes i pares que estan patint un bon sotrac, a part 

dels professionals sanitaris, que sempre estan al peu del canó, i més ara que està havent 

un increment important de casos positius tant a Cardona com a Catalunya. 


